
Zápisnica č. 2/2009 
zo zasadnutia výboru FOO FCHPT STU zo dňa 15.1.2009 o 13 30 h 

 
Prítomní:  D.Berkeš, V. Kovár, E. Smrčková, B.Papánková, V. Polóniová (71,4 %) 
Za RK:   P. Tarapčík  
 
Program:  
  1. Kontrola plnenia uznesení 

2. Hodnotenie Výročnej fakultnej konferencie FOO 
3. Správa BOZP na FCHPT za rok 2008  

  4. Informácie z vyšších orgánov 
  5. Rôzne 
 
2. Kontrola plnenia uznesení 
 
Uzn. č. 2/2009   dopracovať materiály o hospodárení ako podklad pre konferenciu. 
splnené 
 
2. Hodnotenie výročnej konferencie FOO 
 
B. Papánková kladne zhodnotila prípravu a priebeh výročnej konferencie FOO. Vyzdvihla prácu 
organizátorov z 3. a 4. úseku pri zabezpečení občerstvenia a prezencie ako aj ostatných členov výboru, 
ktorí sa na jej zdarnom priebehu podieľali.   
 
Uzn. č. 6/2009   V FOO ukladá tajomníkovi FOO zabezpečiť zverejnenie schválených materiálov 

konferencie na web stránke FOO spolu s fotodokumentáciou z konferencie. 
 
B. Papánková zároveň privítala nového člena V FOO schváleného konferenciou – E. Smrčkovú. E. 
Smrčková nahradí vo výbore FOO A. Murárovú, ktorá odišla do dôchodku.  
 
Uzn. č. 7/2009   V FOO poveruje E. Smrčkovú funkciou hospodára FOO   
 
3. Správa o BOZP na fakulte  
 
V FOO podrobne prerokoval správu  a BOPZ a PPO na fakulte predloženú vedením fakulty. 
B Papánková porovnala minuloročnú správu s predkladanou a konštatovala, že nová správa 
podrobnejšie pojednáva o ochranných pracovných prostriedkoch (OPP) a líši sa o jeden registrovaný 
pracovný úraz. Správa je súhrnom uskutočnených aktivít v oblasti BOZP a PPO na fakulte na fakulte, 
ale chýbajú reálne závery ako ju zlepšiť. Nie je v nej informácia o kontrole stavu pri odstraňovaní 
zistených nedostatkov z minulého roku. 
Komisia BOZP na fakulte síce bola v minulom roku kreovaná, ale nebola ani raz zvolaná. 
O registrovanom pracovnom úraze sa členovia komisie za zamestnancov dozvedeli až z predloženej 
správy.  
V správe chýbajú informácie o čerpaní OPP za jednotlivé ústavy (kvôli prechodu na nový ekonomický 
systém MAGION). V FOO bude požadovať tieto informácie, hneď po ich sprístupnení. 
V FOO pozitívne hodnotil výmenu hasiacich prístrojov na fakulte realizovanú v závere minulého roku. 
Rovnako kladne bola hodnotené, že školenia BOZP a PPO absolvujú všetci noví zamestnanci a študenti 
pred zahájením laboratórnych prác v semestri.  
Neboli však uvedené informácie o opakovaných školeniach vedúcich zamestnancov v tejto oblasti a tak 
V FOO navrhuje skontrolovať aj periodicitu školení BOZP a PPO.   
 
4. Informácie z vyšších orgánov  
 
BP informovala členov V FOO o zasadnutí V UOO na ktorom výbor UOO svojim rozhodnutím 
zaviazal ZO zvyšovať informovanosť o odborárskom občasníku ODBORÁRSKE OKO 



 
Uzn. č. 8/2009   V FOO poveruje tajomníka V FOO distribúciou základných informácií o aktuálnom 

čísle Odborárskeho Oka spolu s webovým odkazom každému členovi ZO ako aj 
ostatným záujemcom z radov nečlenov, ktorí o to prejavia záujem.   

 
Ostatné číslo občasníka obsahuje aj informácie zo zasadnutia Kolégia rektora. O Zasadnutí Kolégia 
dekana informovala B. Papánková. Pripomenula, že na fakulte bol vyhlásený krízový stav a všetky 
dotačné financie boli pozastavené. Krízový stav súvisí s mimoriadne nepriaznivou situáciou fakulty 
v oblasti financovania najmä energií. 
V ďalšom obrátila pozornosť členov výboru na povinné čerpanie dovolenky (min. 4 týždne) pre 
zamestnancov v období od 15.6. do 15.9. vyhlásené v súlade so Zákonníkom práce vedením fakulty. 
V FOO sa venoval aj informáciám o zavedení inštitútu osobitného platu. Na STU sú vypracované 
rámcové zásady takejto formy odmeňovania vychádzajúce zo Zák. 474/2008 Zb., ktorý nadobudol 
účinnosť od 1.1.2009.  
B. Papánková taktiež informovala V FOO o novom riešení Platovej kompenzácie za sťažený výkon 
práce (bývalé nebezpečnostné príplatky). Je potrebné dohodnúť sa s vedením fakulty o spoločnom 
postupe pri riešení tejto problematiky.  
 
Uzn. č. 9/2009   V FOO poveruje B. Papánkovú dohodnúť s vedením fakulty spôsob spoločného 

prerokovania tohto problému.   
 
5. Rôzne 
 
● B. Papánková informovala V FOO, že pani Bartoličová Hilda si podala žiadosť o podporu zo 
sociálneho fondu z dôvodu dlhodobej PN (od 2.2.2008). Výbor prerokoval žiadosť a dal súhlas k 
poskytnutiu príspevku. 
  
Uzn. č. 10/2009   V FOO súhlasí s príspevkom zo Sociálneho fondu pre pani Hildu Bartoličovú vo 

výške najmenej 1 platu z dôvodu dlhodobej PN.   
 
● D. Berkeš informoval V FOO. že pani Eva Kaisová si podala žiadosť o finančný dar z dôvodu prvého 
odchodu do dôchodku ku dňu 15.1.2009. Výbor prerokoval žiadosť a dal súhlas k poskytnutiu daru vo 
výške 100 €. 
 
Uzn. č. 11/2009   Výbor FOO súhlasí s poskytnutím finančného daru v sume 100 € pre pani Evu 

Kaisovú z dôvodu jej prvého odchodu do dôchodku. 
 
● E. Smrčková informoval V FOO o zámere viesť účtovníctvo FOO v programe EXCEL. tento spôsob 
poskytne rýchlejší, pohotovejší prehľad o aktuálnom stave financií našej odborovej organizácie.  
 
Uzn. č. 12/2009   Výbor FOO súhlasí s vedením účtovníctva FOO aj v programe EXCEL.  
 
Nasledujúce zasadnutie výboru FOO bude v utorok  17.3.2009 o 14oo h v knižnici FOO.  
 
  
 
 
 
 
        Blažena Papánková 
Zapísal: D. Berkeš         predseda V FOO FCHPT STU 
 


